
Zápis 27, zasedání Zastu p itelstva IVIČ Brno- ořešín,
konaného dne 11.2.2009 v 19 hodin v kancelář i UMC Brno-Ořešín. Ronovská 10

Přítomni: p. Debrecínová, ,Ing' Havíř, Mgr. Levíček, MUDr. Dražan
p^ Yávra,Ing. Václavek

Nepřítomni: p. Pt1ák

Jednání svolal a zahájíI starosta Mgr.Levíček dle navrženého programu zasedání,
který byl odsouhlasen všemi přítomnými členy ZMC.

Program jednání ZMČ II. 2' 2OO9

1. Zapsáni hasičské zbrojnice do katastru nemovitostí * bude informovat tajemnice
2, Informace k rekonstrukci návsi - podá pan starosta
3, Ing.Vrtek předloŽí návrhy naztváméni tech. prvků, ktere r,ybrali Zastupitelé na mimořádném ZMC
4. Schválení Žádosti na oSMT o dotaci na nábytkové rrybavení klubovny hasičské zbrojnice
5 Výsledky průzkumu zájmu stravování seniorů v místní restauraci sdělí pí. Debrecínová
6 Hypotéka na zakoupení bývalé hájenky _ informace podá pan starosta
1' ŘeŠení platby el.energie TSB zapoužití místního rozhasu _ informace podá pan Havíř

\Ý 8' ŘeŠení doprar,ní situace na ulici odlehlá a v loka1itě Bubla _ informace podá pan starosta a pan Havíř
9. Diskuse o situaci v MS Jehnice
10. Diskuse nad ryuŽíváním klubovny hasičské zbrojnice
11'  Různé

l) Zapsáni hasičské zbrojnice do katastru nemovitosti - žádost byla podána na MMB,
odbor dispozic majetkem o průběhu budeme informovat

2) Informace k rekonstrukci návsi - Na rekonstrukci návsi bylo Vydáno pravomocné
izemní rozhodnutí' Rada města Brna schválila investični zámér. Realizace je
plánována společně Se Spodní částí uiice Klimešova a ulicí U Zvoničky.

3) Předložení návrhů-na ztvárněni technických prvků, které byly schváleny na
mimořádném ZMC _ přeloženo na příště

4) A)Schválení žádosti na oŠMT o dotaci na nábytkové vybavení hasičské zbrojnice
'Ý Schváleno jednomyslně

B) Schválenižádosti na oŠvtt o dotaci na investice veřejných hřišť a sportovišť.
ZMC bude žádat o dotaci na petanquovou dráhu a ruské kuželky.
Schvóleno iednomyslně

5) Průzkumem zá1mu o stravování seniorů v místní restauraci, který bylproveden paní
Debrecínovou v Kjubu seniorů, bylo zjištěno, že konkrétně z těchto seniorů není
zájem žádný, ZMC pověřilo paní Debrecínovou a pana Havíře přípravou podkladů o
věkových skupinách seniorů na příští ZMC.

Schváleno iednomvslně

6) K možnosti hypotéky MC Brno-ořešín na zakoupení bývalé hájenky Starosta
informoval přítomné o možnostech řešení' A) Ing Václavek domluví schůzku
s náměstkem oliverem Pospíšilem pro sebe apana starostu' B) Výbory zastupitelstva



projednají možnosti vyvžiti plochy po zbouraném domu na návsi C) Před příštím
ZMČ starosta zajistí prohlídku bývalé hájenky pro zastupitele.

Schváleno jednomyslně

7) Tento bod je rozjednaný a pan Havíř sbírá podklady k řešení' DaIší informace podá
příště.

8) Podmíněné souhlasy se podařilo zajistit. Jednání budou pokračovat.

9) Na úřad tvtČ byb dána žádost SDH ořešín na obsazení klubovny hasiěské zbrojnice.
Uvedené termíny budou respektovány. Ve volných hodinách bude snaha klubovnu
využit k zavedení kroužků pro děti a m|ádež,€,hsoÍřr ,

10) Různé

a) Doplňuje se změní bodu č'1 zápisu ZMČ ze dně 19.I,2OO9 následovně: ZMČ
schválilo, že přebytek rozpočtu r. 2008 ve výši 20 000,- Kč bude dán do rezeÍv'

Schváleno jednomyslně

b) V současné době je MŠ v Jehnicích kapacitně naplněna a děti z ořešína jsou odmítány

Zapsa|a: Mgr. J. Vaňková

Ing. J. Havíř

6ude konat 24' 3.2OO9 v l9,O0 hod. na ÚvtČ, Ronovská 10.
Jednání ZMČjsou veřejná.

Skončeno: 20,10 h

Záptsověřil: MF..j


